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1. Kymenhvan vanhusneuvoston terveiset  

Pääasialliset aiheet ovat olleet tuottavuusohjelma ja palveluverkosto, johon 
vanhusneuvoston on antanut kantansa, mitkä palvelut tulee säilyttää. 
Tullaan järjestämään yhteistapaaminen Etelä-Karjalan ja Etelä-Hämeen 
hyvinvointialueiden vanhusneuvostojen kanssa parhaiden käytänteiden 
jakamisen merkeissä lokakuun alussa. 

2. Kaupunginhallituksen terveiset 
Tällä kertaa ei ollut terveisiä jaettavaksi. 

3. Kaupunginhallituksen, vammais- ja vanhusneuvostojen yhteinen 
keskustelutapaamisen ti 21.5.2024 klo 17.00 terveiset päätettiin järjestää 
työpaja 23.9. jossa edistetään esille tulleita asioita. 

4. Neuvoston varajäsenyys asiat  
Eila Katajiston varajäseneksi päätettiin valita Pirjo Paronen 

5. Tuulensuojan tilanne. 
Varapuheenjohtaja on keskustellut kaupungin tilapalveluiden Arto Kuitikan 
kanssa ja terveiset ovat, ettei Tuulensuoja ole aktiivinen myyntivaiheessa. 
Tuulensuojan maksuttomien tilojen varaus toimii timmi järjestelmän kautta. 

6. Syksyn kokousten aiheita 
Yritettiin saada puheenvuoro tuottavuusohjelmasta mutta sen käsittely 
hoituu hyvinvointialueen vanhusneuvostossa säännöllisesti läpi. 
Työvaliokunta tulee työstämään tulevien kokousten aiheita. 

7. Vapaaehtoiskoulutus 
Maksuton valmennus toteutetaan 5.9.2024 - 28.11.2024 välisenä aikana 
torstaisin klo 16-19 Kouvolassa. 

8. Esteettömyystyöryhmä, 3.9. klo 12:30-16 esteettömyyskävely Valkeala 
Monitoimitalossa. Esteettömyyskävelyt ovat tärkeä ja konkreettinen osa 
kaupungin esteettömyystyötä yhteistyössä vanhusneuvoston kanssa, johon 
toivotaan osallistuvan ikäihmisiä mukaan. 

Puheenjohtajan ehdotus:  

1. Merkitään tiedoksi. 

2. Merkitään tiedoksi. 

3. Merkitään tiedoksi. 

4. Merkitään tiedoksi. 

5. Merkitään tiedoksi. 

6. Merkitään tiedoksi. 

7. Merkitään tiedoksi. 



8. Merkitään tiedoksi. 

Vanhusneuvoston päätös 

1. Merkitään tiedoksi. 

2. Vanhusneuvosto on harmissa kaupunginhallituksen edustajan lukuisista 
poissaoloista kokouksissa. Neuvosto ei halua kuitenkaan edustajalle 
varajäsentä vaan edustajan vanhusneuvostosta hallituksen kokoukseen 
koska selkeästi tiedonkulku ei toimi hallitusjäsenyyden kautta. 

3. Oltiin tyytymättömiä siitä, että vaikka kaupunginhallituksen 
kuulemistilaisuus 21.5. järjestettiin, ei uuteen toimintasääntöön huomioitu 
mitään vanhusneuvoston ehdotuksia. 

4. Merkitään tiedoksi. 

5. Huoli Tuulensuojan jatkosta 2025 osalta puhututti, jonka johdosta 
työvaliokunta jatkaa tilanteen selvittelyä. 

6. Merkitään tiedoksi. 

7. Merkitään tiedoksi. 

8. Merkitään tiedoksi. 

____________


